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Δημοτικά Νέα

Μνήμες Βιετνάμ ξύπνησαν στις 
ΗΠΑ μετά από τις δεκάδες κατα-
λήψεις πανεπιστημίων ενάντια 
στον πόλεμο στην Παλαιστίνη, την 
ώρα που οι νεκροί στη Γάζα ξεπερ-
νούν τους 34.000 και οι τραυματίες 
τους 77.000. Το κύμα φοιτητικών 
καταλήψεων ξεκίνησε από το Κο-
λούμπια, το Γέιλ και το Χάρβαρντ, 
εξαπλώθηκε πολύ γρήγορα, με 
αντίστοιχες κινητοποιήσεις σε Γαλ-
λία και Γερμανία. 

Η ελληνική κυβέρνηση από τη με-
ριά της συνεχίζει να στέκεται στο 
πλευρό του Ισραήλ με τη φρεγάτα, 
ενώ οι πολεμικές εξελίξεις κλιμα-
κώνονται επικίνδυνα. Εντύπωση 
προκαλούν δηλώσεις όπως  του 
ευρωβουλευτή Β. Μεϊμαράκη πως 
«αν μας ζητηθεί, πρέπει[..]και να 
είμαστε έτοιμοι να αφήσουμε τον 
καναπέ και να μπούμε πρώτοι 
στην πρώτη γραμμή της μάχης». 
Και στην δική μας περίπτωση, όμως, 
οι φοιτητές και η κοινωνία αντιδρούν 
στη συνεχιζόμενη σφαγή. 

Κοινό αίτημα όλων ο τερματισμός 
του πολέμου. Κοινή απάντηση 
των κυβερνήσεων οι εκατοντάδες 
συλλήψεις. Στη Γερμανία έφτα-
σαν στο σημείο να απαγορέψουν 
την είσοδο στον Γ. Βαρουφάκη με 
αφορμή τη συμμετοχή του σε συ-
νέδριο για την Παλαιστίνη. Στην 
Κρήτη, από την άλλη, 8 αστυνομι-
κοί της Ασφάλειας εισέβαλαν τα 
ξημερώματα στο σπίτι φοιτήτριας 
χωρίς ένταλμα αναζητώντας ποιος 
έγραψε συνθήματα υπέρ της Πα-
λαιστίνης!  

Του Εκδότη

ΛΥΚΟΒΡΥΣΗ - ΠΕΥΚΗ   

«Νταμπλ» και τώρα μπαράζ ανόδου!       
ΝΕΑ ΙΩΝΙΑ

Πρόσω ολοταχώς για 
τη Γ’ Εθνική βαδίζει 
η Νέα Ιωνία μετά από 
την κατάκτηση του 
πρωταθλήματος της 
Α’ Κατηγορίας του 
2ου ομίλου της ΕΠΣΑ. 
Πριν καν περάσουν 
τα πανηγύρια για την 
κατάκτηση του κυ-
πέλλου ΕΠΣΑ, όπου 
κέρδισε 2-0 τον Άρη 
Πετρούπολης, η ομά-

δα του Ι. Σταυριανού 
πήρε το διπλό απέ-
ναντι στα Σούρμενα 
εξασφαλίζοντας την 
πρώτη θέση και πλέ-
ον περιμένει τα μπα-
ράζ ανόδου.
Η Νέα Ιωνία, έχοντας 
για άλλη μια φορά 
στο πλευρό της τους 
φιλάθλους της, ξεκί-
νησε τον αγώνα με 
σημαντικές ευκαιρίες 

χωρίς όμως να κα-
ταφέρει να σκοράρει 
στο πρώτο ημίχρονο, 
σημειώνοντας και ένα 
χαμένο πέναλτι. 
Το πολυπόθητο γκολ 
ήρθε στο 62ο λεπτό με 
κεφαλιά από τον Βε-
ζιρτζόγλου και ασίστ 
από τον Πλατέλλα. Στο 
74ο λεπτό ο Αντω-
νόπουλος έκανε το 
0-2, μετά από βαθιά 

μπαλιά του Μαρίνου, 
σφραγίζοντας τη νίκη. 

Μια νίκη που αν δεν 
ερχόταν η Νέα Ιωνία 
(77π) θα έχανε την 
πρώτη θέση καθώς 
η Διάνα Ηλιούπολης 
(75π), που κέρδισε 
τον Άγιαξ Πετρούπο-
λης, είχε το πλεονέ-
κτημα σε περίπτωση 
ισοβαθμίας. 

Ανοιχτό και την Κυριακή  
το κολυμβητήριο 
Ανοιχτό για τα μέλη του 
θα είναι τις Κυριακές το 
δημοτικό κολυμβητή-
ριο της Πεύκης, όπως 
ανακοίνωσε ο Δήμος 
Λυκόβρυσης – Πεύ-
κης. Η πισίνα συγκε-
κριμένα θα λειτουργεί 
από τις 10 το πρωί έως 
τις 14.00 το μεσημέρι. 
Για τις προϋποθέσεις 
χρήσης και εγγραφές 

οι πολίτες μπορούν να 
επικοινωνούν με τα τη-
λέφωνα 2106145456-7 
(Τμήμα Αθλητισμού) 
ή στην ηλεκτρονική 
διεύθυνση sports@
likovrisipefki.gr. 
«Ως δημοτική Αρχή 
οφείλουμε πάντα να 
ακούμε τις ανάγκες 
των πολιτών μας. Σε 
συνεργασία με τις υπη-

ρεσίες και το προσω-
πικό, το οποίο ευχαρι-
στούμε, αποφασίσαμε 
να ανοίξει το κολυμβη-
τήριο της Πεύκης και 
τις Κυριακές, ώστε να 
δώσουμε την ευκαιρία 
στους δημότες μας για 
περισσότερες ανάσες 
δροσιάς», δήλωσε με-
ταξύ άλλων ο Δήμαρ-
χος, Μάριος Ψυχάλης. 

ΗΡΑΚΛΕΙΟ   

Εκδήλωση προς τιμήν της Χαρίτα Μάντολες  
Πλήθος κόσμου έδωσε το παρών στην εκ-
δήλωση του Δήμου Ηρακλείου Αττικής στο 
Πολιτιστικό Κέντρο για την αγωνίστρια της 
Κύπρου Χαρίτα Μάντολες. Όπως αναφέρει 
ο Δήμος, «καλεσμένη του Τμήματος Πολιτι-
σμού του Δήμου και του 1ου Γυμνασίου της 
πόλης, η Χαρίτα Μάντολες εξιστόρησε τις 
τραγικές εκείνες στιγμές σε ένα ακροατήριο 
που την άκουσε με ευλάβεια και την χειρο-
κρότησε όρθιο στο τέλος φωνάζοντας μαζί 

της ότι “δεν πρέπει να ξεχάσουμε” και πως, 
επιτέλους, πρέπει να δοθεί λύση στο Κυ-
πριακό με ειρηνική συνύπαρξη όλων των 
ανθρώπων που ζουν στο μαρτυρικό νησί». 

Παράλληλα οι μαθητές και οι μαθήτριες του 
1ου Γυμνασίου ανέβασαν την παράσταση 
«Γυναίκες – Φάροι», ενώ για την Χ. Μά-
ντολες μίλησαν η Μαρία Φαραντούρη και 
ο Γρηγόρης Βαλτινός. Στην εκδήλωση πα-

ρευρέθηκαν ακόμα ο 
πρέσβης της Κύπρου, 
Σταύρος Αυγουστίδης, 
και ο μητροπολίτης 
Ν. Ιωνίας, Ηρακλεί-
ου, Φιλαδέλφειας και 
Χαλκηδόνας, Γαβριήλ. 
Χαιρετισμό απηύθηνε 
και ο Δήμαρχος, Νίκος 
Μπάμπαλος, ζητώντας 
από τον πρέσβη να 
δρομολογηθεί η αδελ-
φοποίηση του Δήμου. 
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Τα κέρδη απέναντι 
στους ανθρώπους; 

• Ο Ν.Ο.Κ (Νέος Οικοδομικός Κανο-
νισμός) έχει ξεσηκώσει θύελλα αντι-
δράσεων στην τοπική αυτοδιοίκηση. Η 
“προσφορά” επιπλέον μέτρων σε ύψος, 
ως αντάλλαγμα κάποιων δήθεν πράσι-
νων παρεμβάσεων έχει δικαιολογημένα 
ξεσηκώσει αντιδράσεις. Στις πόλεις μας 
ξεφυτρώνουν κτίρια 2-3 μέτρα ψηλότερα 
από τα ήδη υφιστάμενα, δημιουργώντας 
συνθήκες “Κυψέλης” σε όλο το λεκανο-
πέδιο. Κατά η Κεντρική Ένωση Δήμων 
Ελλάδας, με ομόφωνα ψηφίσματα, προ-
σφυγές στο ΣτΕ, αποφάσεις Δήμων. Δυ-
στυχώς, μελανή εικόνα για την αυτοδι-
οίκηση, μηχανικοί και κατασκευαστές 
δημοτικοί σύμβουλοι που τοποθετούνται 
στον κίνδυνο της τσιμεντοποίησης των 
πόλεων με βάση το προσωπικό τους 
συμφέρον. Κατώτεροι των περιστάσεων. 
Η μάχη έχει αρχίσει.  

Αυτό που σας λέω εγώ
• Πρέπει να το ‘πάρει αλλιώς” ο πρό-
εδρος του ΔΣ στη Νέα Φιλαδέλφεια. 
Η εξουσία “ζαλίζει” είναι αλήθεια, αλλά 
όταν την ασκείς χρειάζεται ακόμα περισ-
σότερη προσοχή. Το κλείσιμο μικροφώ-
νων, το “τελειώσατε” με το “έτσι θέλω”...
επειδή το “λέω εγώ”, συνοδευόμενα από 
χειρονομίες του τύπου “έλα τελείωνε”.. 
δεν πρέπει να χωράνε σε δημοκρατικές 
διαδικασίες. Την ώρα που διαπιστώνεται 
μια πιο συναινετική προσέγγιση από το 
Γιάννη Τομπούλογλου, εκτρέπεται ο πρό-
εδρος. Χαλάει το κλίμα. Το βίντεο είναι 
ενδεικτικό του τι δεν πρέπει να γίνεται: 

Ο “Ήλιος” της Νέας Ιωνίας!
• Ακόμα μία σκληρή αντιπαράθεση Χρι-
στοδούλου με τη Λαϊκή Συσπείρωση (και 
όχι μόνο). Βαριές πολιτικές κουβέντες 
εκατέρωθεν, σε ένα συμβούλιο που ο επι-
κεφαλής της “Αλλαγή για τη Νέα Ιωνία” 
κατάφερε να τσακωθεί τρεις φορές: Μία 
με τον Φώτη Τσομπάνογλου για τη θέση 
που θα κάθεται (μεταβάλλεται ανά συμ-
βούλιο σύμφωνα με τις διαθέσεις), μία 
με τον τύπο, δηλαδή την Έκφραση για 
την θέση του τύπου, και το έκανε ροντέο 
στη συνέχεια με τη Λαϊκή Συσπείρωση! 
Βαριές προσωπικές εκφράσεις και ένα 
πλαίσιο που ταιριάζει περισσότερο σε 
γήπεδο παρά σε δημοτικό συμβούλιο. 
Αποκορύφωμα ότι για δεύτερη φορά όρι-
σε τον εαυτό του ως τον "ήλιο" πού προ-
φανώς φωτίζει τη Νέα Ιωνία κλπ κλπ. Την 
ίδια ημέρα “συνελήφθη” από το φωτογρα-
φικό φακό να σταθμεύει, για δεύτερη συ-
νεχόμενη συνεδρίαση, στη θέση αναπή-
ρων έξω από το Δημαρχείο. Ήταν πολλά 
για μία συνεδρίαση όλα αυτά. 

• Οι “Μεταμορφωσιώτες το 1821” ήταν 
το θέμα της ομιλίας του Δημάρχου της 
πόλης Στράτου Σαραούδα κατά την εθνι-
κή επέτειο της 25ης Μαρτίου. Τουλά-
χιστον αυτή τη φορά δεν μίλησε για “τα 
έργα του Αντώνης Τρίτσης” σε σχέση με 
την επανάσταση! Την 5η χρονιά ως Δή-
μαρχος είπε να αποφύγει να συνδέσει τα 
πεζοδρόμια με τον Κολοκοτρώνη….

• Όταν όμως τις ομιλίες τις γράφουν 
άσχετοι με την πόλη, γράφουν κείμενα 
που μπορούν να ταιριάζουν στην Κοζά-
νη, τη Λάρισα, τη Μεταμόρφωση και τη 
Σπάρτη, δηλαδή δια πάσαν νόσον και 
πάσαν…. Έτσι φτάνουν να μιλήσουν για 
τους “Μεταμορφωσιώτες το 1821”, την 
απαράμιλλη δράση τους στην Επανάστα-
ση και τα κατορθώματά τους.. Μόνο που 
τότε δεν υπήρχε καμία Μεταμόρφωση, 
υπήρχαν μόνο οι Κουκουβάουνες! Ότι 
έγινε το 1821 στον τόπο το έκαναν οι 
Κουκουβανιώτες. Η Μεταμόρφωση δη-
μιουργήθηκε περίπου 1,5 αιώνα μετά! 
Όταν για να πεις τα στοιχειώδη σε μία 
εθνική επέτειο χρειάζεσαι να σου γρά-
ψουν την ομιλία άλλοι και δη άσχετοι με 
την πόλη, αυτά συμβαίνουν. Τη μια λες 
για “Φιλόδημο” και “Τρίτση”, την άλλη 
για πραγματικότητες που γεννήθηκαν 
1,5 αιώνα μετά. Σταθερό μένει το “όλοι 
μαζί μπορούμε”...”ενωμένοι μεγαλουρ-
γούμε” και άλλες τέτοιες γλυκανάλατες 
κοινοτοπίες.

• Το ξαναείπαμε: ...καράβι σέρνει και 
ενίοτε το ρίχνει και στα βράχια. Οδηγεί 
σε απονενοημένα διαβήματα, τα οποία 
προσπαθείς μετά να ερμηνεύσεις λογικά, 
κατασκευάζοντας αιτιολογίες – εκ των 
υστέρων. Μόνο που αυτά δεν τα “τρώνε” 
πολλοί.                                                      

Σεισμοί, λιμοί και 
“παραινέσεις” για το καζίνο!

• Άμα κάνει σεισμό, εκεί που είναι το 
ρήγμα της Πάρνηθας; Να δούμε τότε τι θα 
λέτε. Με τέτοια αστεία επιχειρήματα προ-
σπαθούν κάποιοι να πείσουν και να κάμ-
ψουν τις αντιδράσεις για τη μεταφορά του 
καζίνο της Πάρνηθας στη Λ. Κηφισίας, τη 
μεταφορά της ρουλέτας δίπλα μας. Και, 
εντάξει, οι ιδιοκτήτες “καλά” κάνουν. Θέ-
λουν να φέρουν το καζίνο στα 200 μέτρα 
από την εν δυνάμει πελατεία τους (από τα 
30 χλμ που είναι η άδειά τους). Υπάρχουν 
και οι “πρόθυμοι” όμως που καθίστανται 
προπαγανδιστές αστείων επιχειρημάτων 
τέτοιου τύπου. “Μένουμε 100 εργαζόμε-
νοι στη Νέα Ιωνία” διατείνονται. Ε και; 
Όταν υπέγραψαν σύμβαση και – ίσως 

– έβαλαν κάθε “βύσμα” για να προσλη-
φθούν στο καζίνο, ήταν γνωστό ότι ήταν 
της Πάρνηθας και όχι της “Κηφισίας”. 
Όπως εύστοχα σημείωσε ο Θ. Χαμαλίδης 
στο ΔΣ της Νέας Ιωνίας, 32 εργαζόμενοι 
του καζίνο Λουτρακίου μένουν στη νέα 
Ιωνία. Τι να κάνουμε; Ακόμα ένα καζίνο 
στη Νέα Ιωνία; 

• Το θράσος, δε, φτάνει ως το σημείο, το 
σωματείο εργαζομένων στο καζίνο (κλπ) 
να στείλει ανοιχτή επιστολή στο Δήμαρ-
χο Ν. Ιωνίας Π. Μανούρη και να τον κα-
λέσει να ασχοληθεί με την πόλη του (!) 
και όχι με το καζίνο, με το οποίο θα ασχο-
ληθούν “άλλοι αρμοδιότεροι”. Προφανώς 
κάποιοι πιο “εύκαμπτοι” , του γούστου 
τους. Φυσικά η παραίνεση αυτών που δε 
θέλουν να “τρέχουν” στην Πάρνηθα, αλλά 
θέλουν να φέρουν τη δουλειά στο σπίτι 
τους, αφορά όλη την αυτοδιοίκηση που 
λέει όχι στη μετεγκατάσταση. Στην ίδια 
γραμμή με την εργοδοσία, επιχειρούν 
να κάνουν υποδείξεις σε εκλεγμένους. 
Φυσικά βρήκαν “τοίχο”. 

Παρασκήνιο
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Στα «κάγκελα» οι γονείς του 2ου Δημο-
τικού Ηρακλείου Αττικής για την παρα-
χώρηση της αίθουσας εκδηλώσεων του 
σχολείου σε αθλητικό σύλλογο ιδιώτη. 
«Τα παιδιά του σχολείου που θα κάνουν 
δραστηριότητες στον σύλλογο δε θα χρε-
ώνονται», απαντά μεταξύ άλλων ο Δή-
μος Ηρακλείου. 

Μιλώντας στην ΕΚΦΡΑΣΗ ο αντιπρόε-
δρος του Συλλόγου, Γιώργος Χριστοφό-
ρου, σημειώσε πως ο Δήμος ουδέποτε 
ενημέρωσε τους γονείς ώστε να συνυ-
πολογιστεί η γνώμη τους. Εξήγησε ότι η 
αίθουσα εκδηλώσεων χρησιμοποιείται 
για τις σχολικές γιορτές και άλλες δρά-
σεις των παιδιών καθώς και από τον 
Σύλλογο Γονέων για διάφορες δραστη-
ριότητες. Υποστήριξε πως από τη στιγμή 
που ο χώρος θα χρησιμοποιείται από τον 
ιδιώτη, αναγκαστικά θα μειωθούν οι δια-
θέσιμες ώρες για τους μαθητές και τους 
γονείς, ενώ εξέφρασε την αγωνία του 
για τυχόν ζημιές και αλλοιώσεις στην αί-
θουσα αφού δεν προορίζεται για αθλη-
τικές δραστηριότητες. Σε αυτό το σημείο 
υπενθύμισε τις εργασίες που έχουν κά-
νει οι ίδιοι για το σχολείο αλλά και αυ-
τές που έχουν πιέσει τον Δήμο να κάνει. 
«Για ποιον τις κάναμε; Για να χρησιμο-
ποιεί το σχολείο ο ιδιώτης;», είπε. 

Ακόμη αναρωτήθηκε γιατί δόθηκε στον 
συγκεκριμένο σύλλογο η αίθουσα από τη 
στιγμή που όλοι οι υπόλοιποι σύλλογοι 
νοικιάζουν τους δικούς τους χώρους. 
Δεν παρέλειψε να σχολιάσει πως αυτή η 
απόφαση του Δήμου Ηρακλείου ανοίγει 
τον δρόμο για τέτοιου είδους αξιοποίη-
ση και άλλων σχολείων της πόλης. Άλ-
λωστε ο νόμος, αν δεν προωθεί μέσω 
της «αυτονομίας» των σχολικών μονά-
δων την ανταποδοτική χρήση τους από 
ιδιώτες, τουλάχιστον την επιτρέπει. Στη 
συγκεκριμένη περίπτωση, σύμφωνα με 
πηγές του Δήμου, ανταποδοτικά δίνεται 
η δυνατότητα δωρεάν συμμετοχής των 
παιδιών στις δραστηριότητες του αθλη-
τικού συλλόγου. Προκύπτει βέβαια το 
ερώτημα τι θα γίνει σε περίπτωση που 
θελήσουν να πάνε και τα 240 παιδιά του 
σχολείου. 

Αυτή τη στιγμή ο Σύλλογος Γονέων και 
Κηδεμόνων του 2ου Δημοτικού, μετά 
από ομόφωνη απόφαση της γενικής του 
συνέλευσης, προχωρά σε συλλογή υπο-
γραφών κατά της παραχώρησης της αί-
θουσας εκδηλώσεων στον ιδιώτη, έχο-
ντας και τη στήριξη της Ένωσης Γονέων 
του Ηρακλείου.

Ακυρώθηκε η γιορτή αποφοίτησης! 
Πέρα από την παραχώρηση της αίθουσας, 
γονείς και μάθητες ήρθαν αντιμέτωποι με 
άλλη μία δυσσάρεστη έκπληξη. Με από-
φαση της διεύθυνσης του 2ου Δημοτικού 
και του Συλλόγου Διδασκόντων, φέτος 
δεν θα πραγματοποιηθεί η καθιερωμένη 
γιορτή αποφοίτησης στο τέλος του σχολι-
κού έτους. 

Ως «ντροπή» χαρακτηρίζουν οι γονείς 
την απόφαση αυτή της ακύρωσης της 

γιορτής που, μεταξύ άλλων, είναι αφι-
ερωμένη στα παιδιά της 6ης τάξης τα 
οποία αποχαιρετούν το σχολείου τους 
για να περάσουν στο γυμνάσιο. «Όσο και 
αν προσπάθησε ο Σύλλογος γονέων και 
κηδεμόνων, αλλά και εμείς ως γονείς, 
απευθυνόμενοι στους δασκάλους των 
παιδιών μας, να τους μεταπείσουμε με 
επιχειρήματα και προτάσεις ουσίας… 
μέχρι στιγμής η απόφαση είναι η ίδια, με 
μια μικρή παραλλαγή: γιορτή θα κάνου-
με ανά δυο χρόνια!», σημειώνουν, προ-

σθέτοντας πως «τα παιδιά εισπράττουν 
απογοήτευση και αδιαφορία». 

Εξηγούν πως «οι γιορτές είναι μέρος 
της παιδαγωγικής διαδικασίας, καθώς 
ομαδοποιούν τα παιδιά, τα βοηθάνε να 
εκφράζονται και να συνεργάζονται», ενώ 
«το σχολείο δεν είναι κυνήγι γνώσεων, 
ούτε στείρα μάθηση, που δε φτάνει ο χρό-
νος για να κατακτηθεί». Έτσι, δηλώνουν 
πως θα συνδράμουν από τη μεριά τους 
ώστε να γίνει η γιορτή. 

Αίθουσα σχολείου παραχωρείται σε ιδιώτη 
ΗΡΑΚΛΕΙΟ
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ΝΕΑ ΙΩΝΙΑ

Σχολεία, πεζοδρόμια και κοινόχρηστοι χώροι στο επίκεντρο

Δημοτικά Νέα

Προσπάθεια για “φρενάρισμα”  
από τους πρώην 

Στην καθημερινότητα και τα «μπαλώματα» 
εστιάζουν οι πρώτες αναμορφώσεις του 
τεχνικού προγράμματος και του προϋπο-
λογισμού του Δήμου Νέας Ιωνίας. Αναμο-
νή και διαρκής πίεση για τα μεγάλα έργα. 

«Ξεχαρβαλώσατε την πόλη μην κάνοντας 
τίποτα. Δεν ασφαλατοστρώσατε ούτε ένα 
μέτρο», είπε ο Δήμαρχος Παναγιώτης 
Μανούρης προς την Δέσποινα Θωμαΐ-
δου, αναφερόμενός στις πρώτες παρεμ-
βάσεις με κολωνάκια στους δρόμους και 
στις σχεδιαζόμενες αναπλάσεις για τα 
πεζοδρόμια. «Θα παραχθεί έργο είτε το 
θέλετε είτε όχι», πρόσθεσε. Σχετικά με τα 
σχολεία σημείωσε πως θα γίνει ιεράρ-
χηση των βασικών προβλημάτων ώστε 
να προχωρήσουν αρχικά στην επίλυση 
αυτών. Παράλληλα τόνισε πως έχουν γί-
νει πολύ συγκεκριμένες παρεμβάσεις σε 
κοινόχρηστους χώρους για τον καθαρι-
σμό και την αξιοποίησή τους.

Φυσικά παραμένουν ακόμα στον αέρα τα 
χαμένα μεγάλα έργα (πεζογέφυρα Πανα-
γούλη, υπόγειο πάρκιγνκ κλπ) της περι-
όδου της Δέσποινας Θωμαΐδου. Για αυτά 
η δημοτική αρχή κινείται πιέζοντας την 
Περιφέρεια Αττικής με επιστολές, συνα-
ντήσεις καθώς και με δημόσιες τοποθε-
τήσεις ώστε να εξασφαλισθούν εκ νέου οι 
χρηματοδοτήσεις. Όσο για την ΕΡΙΟΤΕΚ 
ενημέρωσε το δημοτικό συμβούλιο πως 
θα ο Δήμος θα προβεί σε νέα κήρυξη 
απαλλοτρίωσης για το οικόπεδο μετά τη 
λήξη της προηγούμενης προθεσμίας. 

«Είστε κατηγορούμενη 
από τον κ. Καναβό»

Αναφορικά με τον προϋπολογισμό, η 
πρώην Δήμαρχος θέλησε να θίξει θέμα-
τα διαφάνειας συνδέοντας τα με την πα-
ραίτηση Καναβού, η οποία σχετιζόταν με 
προσωπικούς λόγους. Προσπαθώντας να 
δημιουργήσει εντυπώσεις προέτρεψε τον 
αντιδήμαρχο Οικονομικών Στέργιο Κο-
ντοστέργιο «να προσέχει που βάζει την 
υπογραφή του». 

Συνήθως, όταν ο «λαγός σείει τη φτέρη» 
κάνει κακό στον εαυτό του. Έτς, λοιπόν, 
ο Παναγιώτης Μανούρη «σήκωσε το γά-
ντι» και της υπενθύμισε ότι είναι κατηγο-
ρούμενη για παράβαση καθήκοντος, σε 
δίκη που είναι σε εξέλιξη, με κατήγορο 
το Μιλτιάδη Καναβό (και το Δ. Πανταγιά)!

Η παράταξη «Αλλαγή για τη Νέα Ιωνία», 
με επικεφαλής τον Βασίλη Χριστοδού-
λου, ψήφισε λευκό στις αναμορφώσεις 
θεωρώντας πως χρειάζεται χρόνος για 
να δείξει η δημοτική αρχή την πολιτική 
της. Παρομοίως και η «Ενότητα για τη 
Νέα Ιωνία» ψήφισε λευκό με τον Χρή-
στο Κανλή να υποστηρίζει πως ναι μεν 
υπάρχουν κάποιες θετικές πρώτες ενέρ-
γειες, χωρίς όμως να υπάρχει ένας 
σαφής προσανατολισμός για τα μεγάλα 
έργα. Ακόμα τόνισε πως από τον προ-
ϋπολογισμό αποτυπώνεται η τεράστια 
υποχρηματοδότηση από το κράτος και 
την περιφέρεια. 

Με τη σειρά της Λαϊκή Συσπείρωση 
έκανε λόγο για «αντιλαϊκές» αναμορ-
φώσεις καταψηφίζοντας και τις δύο., 
ενώ υποστήριξε πως η αναμόρφωση 
του προϋπολογισμού «είναι δέσμια της 
γνωστής πολιτικής υποχρηματοδότη-
σης και υποβάθμισης των κοινωνικών 
υπηρεσιών». Επιπλέον διαφώνησε με 
την σκέψη του Δημάρχου να αναγερθεί 
άγαλμα του Πλαστήρα προς τιμήν των 
100 χρόνων από την ίδρυση της Νέας 
Ιωνίας, χαρακτηρίζοντας το ως πρό-
κληση υπενθυμίζοντας πως η κυβέρ-
νηση του Πλαστήρα εκτέλεσε τον Νίκο 
Μπελογιάννη. 

ΦΙΛΑΔΕΛΦΕΙΑ – ΧΑΛΚΗΔΟΝΑ 

Γ. Τομπούλογλου: 
Πήραν 520.000 προκαταβολή που 
μας λείπουν σήμερα

Την προκαταβολή των 520.000 ευρώ από 
τους ΚΑΠ που έλαβε η διοίκηση του Γιάν-
νη Βούρου το 2023 σχολίασε για πολλοστή 
φορά στο δημοτικό συμβούλιο ο Δήμαρχος 
Νέας Φιλαδέλφειας – Νέας Χαλκηδόνας 
Γιάννης Τομπούλογλου. Υποστήριξε πως 
πρόκεται για «ένα πολύ σεβαστό ποσό, 
το οποίο το έλαβαν ως προκαταβολή τον 
Ιούνιο του ‘23 και το έφαγαν κι όλας». «Αν 
υπήρχαν αυτά τα χρήματα δε θα βάζαμε 1 
ευρώ σε κωδικούς», πρόσθεσε και κάλε-
σε την αντιπολίτευση να βάζει την κριτική 
της «στη σωστή βάση». 

«Ο Δήμαρχος Ηρακλείου 
δεν ήξερε ότι δεν πληρώνουν 

για την Πολεοδομία»
Αίσθηση ακόμα δημιούργησε η ενημέ-
ρωση που έκανε για το θέμα των εξόδων 
της Πολεοδομίας. Αναφερόμενος, λοι-
πόν, στη συνάντηση των Δημάρχων των 
όμορων Δήμων, είπε ότι ο Δήμαρχος 
Ηρακλείου Αττικής Νίκος Μπάμπαλος 
δε γνώριζε ότι ο Δήμος του δε συμμετέ-
χει στα έξοδα της Πολεοδομίας. 
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ΦΙΛΑΔΕΛΦΕΙΑ – ΧΑΛΚΗΔΟΝΑ

Οι εκφράσεις “θα σε πάω έτσι μέχρι τέ-
λους”,...”υποδείξεις δε δέχομαι”..”δεν έχει 
να τελειώσετε...τελειώσατε” μαζί με το επα-
νειλλημένο κλείσιμο μικροφώνων από τον 
πρόεδρο του ΔΣ Λ. Αντωνόπουλο έφεραν 
ως φυσική συνέπεια την αποχώρηση σε 
ένδειξη διαμαρτυρίας των Στέφανου Γα-
τσούλη και Γιάννη Ουσταμπασίδη από τη 
συνεδρίαση.
Συνεχίζονται οι εντάσεις στο δημοτικό 
συμβούλιο του Δήμου Νέας Φιλαδέλφει-
ας – Νέας Χαλκηδόνας με τη διοίκηση αντί 
να λειτουργεί «πυροσβεστικά» να δυναμι-
τίζει το κλίμα. Κατά το δημοτικό συμβού-
λιο απολογισμού ο πρόεδρος Λ. Αντω-
νόπουλος αφαίρεσε τον λόγο από τον Γ. 
Ουσταμπασίδη, δημοτικό σύμβουλο της 
«Σύγχρονη Πόλη», αφού προηγουμένως 
τον είχαν διακόψει δημοτικοί σύμβουλοι 
της διοίκησης. Όταν αντέδρασε ο τελευ-
ταίος οξύνθηκε η αντιπαράθεση μεταξύ 
τους ανταλλάσοντας χαρακτηρισμούς, με 
τον πρόεδρο να του κλείνει το μικρόφωνο. 

Υποδείξεις δε δέχομαι
Προσπαθώντας να ηρεμήσει τα πνεύματα 
ο Στ. Γατσούλης παρενέβη ζητώντας από 
τον Λ. Αντωνόπουλο να κρατάει μια ισορ-
ροπία και να επαναφέρει στην τάξη όσους 
συμβούλους ξεφεύγουν, διατηρώντας την 
ψυχραιμία του. «Υποδείξεις δε δέχομαι», 

ήταν η αφοπλιστική απάντηση του προέ-
δρου του ΔΣ που οδήγησε τη «Σύγχρονη 
Πόλη» στην αποχώρηση από τη διαδικα-
σία σε ένδειξη διαμαρτυρίας. 

«Τα αποφασίζουμε και 
διατάσσουμε, θυμίζουν 

άλλες εποχές»
Μετά το πέρας του συμβουλίου η «Σύγ-
χρονη Πόλη» εξέδωσε ανακοίνωση με την 
οποία κάνει λόγο για «ένα ακόμη επεισό-
διο που καταδεικνύει την αγενή και αντι-
δημοκρατική συμπεριφορά της Δημοτι-
κής Αρχής του Κυρίου Τομπούλογλου». 
Σημειώνει πως «ο Πρόεδρος του Δ.Σ. 
πρέπει να είναι Πρόεδρος όλου του Δημο-
τικού Συμβουλίου και όχι μίας Παράταξης 

μόνο. Πρέπει δε να επαναφέρει στην τάξη 
με ηρεμία και ευγένεια τους Δημοτικούς 
Συμβούλους που τυχόν παρεκτρέπονται. 
Πρέπει να είναι πυροσβέστης τυχόν εντά-
σεων και όχι να προκαλεί με φράσεις τύ-
που "έτσι μου αρέσει", "θα σε διακόπτω 
γιατί έτσι θέλω", "δεν θα σου δίνω το λόγο", 
"τελειώσατε"». 
«Καταδικάζουμε κάθε είδους αντιδημο-
κρατική συμπεριφορά, κάθε είδους ένταση 
και οποιαδήποτε προσπάθεια φίμωσης και 
αφαίρεσης του δικαιώματος της ελευθερί-
ας του λόγου, ειδικά όταν προέρχεται από 
τον Πρόεδρο του Δημοτικού μας Συμβού-
λιου. Τα Αποφασίζουμε και Διατάσσουμε, 
θυμίζουν άλλες εποχές και δεν συνάδουν 
με την Δημοκρατία και ότι αυτή πρεσβεύ-
ει», καταλήγει. 

Αξίζει να σημειωθεί πως μετά την αποχώ-
ρηση των δύο συμβούλων ζήτησε τον λόγο 
ο επικεφαλής της ΛΑΣ Νίκος Σερετάκης 
υποστηρίζοντας το δικαίωμα των δημοτι-
κών συμβούλων να λένε ό,τι επιθυμούν 
όταν τοποθετούνται. 

Δείτε το σχετικό βίντεο σκανάροντας 
τον παρακάτω κωδικό QR. 

Υποδείξεις δε δέχεται ο πρόεδρος  

ΗΡΑΚΛΕΙΟ 

Με «επιτυχία» στέφθηκε η έξω-
ση που επιχειρήθηκε εις βάρος 
ζευγαριού από την πρώτη τους 
κατοικίας στο Παλαιό Ηράκλειο 
στην οδό Καλαμά 21. Το ζευγάρι 
βρέθηκε στον δρόμο χωρίς καν 
να του επιτραπεί να πάρει τα προ-
σωπικά του αντικείμενα. Η γυναί-
κα, μάλιστα, αντιμετωπίζει σοβα-
ρά προβλήματα υγείας και μόνο 
μετά την πίεση κατοίκων που 
είχαν συγκεντρωθεί στο σημείο 
μπόρεσε να πάρει τα φάρμακά 
της από το σπίτι. 

Στην επιχείρηση συμμετείχαν 
δεκάδες αστυνομικοί μέχρι και 
διμοιρίες των ΜΑΤ, ενώ την ίδια 
μέρα σημειώθηκαν και άλλες δύο 
απόπειρες έξωσης σε Περιστέρι 
και Βύρωνα. «Δυστυχώς για μια 
άλλη φορά η κυβέρνηση έδειξε 
ποιος είναι ο εχθρός. Εχθρός εί-
ναι ο λαός που υπερασπιζεται τη 
ζωή του το βίος τους», δήλωσε 
η Εύη Βλαντή, δημοτική σύμ-
βουλος Ηρακλείου με τη Λαϊκή 
Συσπείρωση,  που βρέθηκε στη 
συγκέντρωση μαζί με φορείς και 
σωματεία της πόλης. 

Το περιστατικό σχολιάζει με ανα-
κοίνωσή της και η «Κόκκινη 
Ρωγμή» τονίζοντας πως την ίδια 
στιγμή που δίνονται «δισεκατομ-
μύρια για ανακεφαλαιώσεις τρα-
πεζών και bonus στους τραπε-
ζίτες, κυβέρνηση και αστυνομία 
προχωρούν σε μπαράζ εξώσεων 
για να αρπάξουν τα σπίτια του 
λαού, χαρίζοντας τα στις τράπε-
ζες και τα funds». «Η απάντηση 
βρίσκεται στη συλλογική και ορ-
γανωμένη πάλη του λαού για να 
υπερασπιστεί τη λαϊκή κατοικία», 
σημειώνει μεταξύ άλλων. 

Πέταξαν στον δρόμο ζευγάρι στο Παλαιό Ηράκλειο 
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ΛΥΚΟΒΡΥΣΗ - ΠΕΥΚΗ  

Αρχικά ο Δήμαρχος ευχαρίστησε τους ερ-
γαζόμενους του Δήμου, τους αντιδημάρ-
χους και τους ειδικούς συμβούλους καθώς 
και την Μαρίνα Πατούλη και τον Νικηφόρο 
Κωνσταντίνου, τονίζοντας πως το έργο που 
γίνεται στην πόλη είναι αποτέλεσμα ομα-
δικής εργασίας. Στάθηκε σε κάποιες συμ-
βολικές ενέργειες, οι οποίες δείχνουν την 
κατεύθυνση που θέλει να ακολουθήσει ο 
Δήμος, όπως την μη καταβολή υπερωριών 
στους συνεργάτες του Δημάρχου και των 
εξόδων κίνησης των αντιδημάρχων. 

Βασικό μέλημα για τη δημοτική αρχή, σύμ-
φωνα με τον ίδιο, είναι η καθημερινότητα 
και τα έργα ουσίας. Εξήγησε πως για να γί-
νει αυτό χρειάζεται «σφιχτή» οικονομική δι-
αχείριση. Για αυτό αναφέρθηκε σε μια σειρά 
από μικρές μειώσεις δαπανών στα έξοδα 
του Δήμου, αλλά και σε μεγαλύτερες πα-
ρεμβάσεις όπως η τοποθέτηση αυτόνομου 

μετρητή στο αναψυκτήριο στο ΟΤ09 και η 
προσπάθεια επίλυσης του γνωστού θέματος 
με το κολυμβητήριο της Λυκόβρυσης, όπου 
ο Δήμος πλήρωνε την ΕΥΔΑΠ με οικιακό 
τιμολόγιο (3.2 ευρώ/κ.μ.) και όχι με ειδικό 
τιμολόγιο (0.98 ευρώ/κ.μ.). 

Παράλληλα έθιξε την οικονομική «ασφυξία 
των Δήμων από το τέλος ταφής, τα υψηλά 
επιτόκια δανεισμού και την ελλιπή κρατική 
χρηματοδότηση. Εξήγησε πως ο Δήμος θα 
κληθεί να καταβάλει εκατοντάδες χιλιάδες 
ευρώ για το τέλος ταφής του '24, ενώ υπο-
στήριξε ότι αυτό το '22 έχει διπλοεισπραχθεί, 
πρώτα με την κανονική του πληρωμή και 
μετά με την παρακράτηση από τους φετι-
νούς Κεντρικούς Αυτοτελείς Πόρους. 

Έπειτα εστίασε στην κοινωνική πολιτική 
αναφερόμενος και στην έναρξη των ερ-
γασιών του ΚΑΠΗ Κάτω Πεύκης. Τόνισε 

πως πρόκειται για επιτυχία της προηγού-
μενης δημοτικής αρχής ευχαριστώντας 
την «προηγούμενη δημοτική αρχή που 
έχει προσφέρει στον τόπο», όπως είπε. 
Θυμίζουμε ότι μετά την ανακοίνωση του 
Δήμου για τις εργασίες, ο τέως Δήμαρχος, 
Τάσος Μαυρίδης, είχε αντιδράσει έντονα 
με ανάρτησή του λέγοντας πως «παρουσι-
άζουν έργα της προηγούμενης διοίκησης 
ως έργα της νέας διοίκησης». 

Ακόμα αναφέρθηκε μεταξύ άλλων στην 
καθαριότητα, με τη μείωση της ταφής των 
απορριμάτων, και τις παρεμβάσεις, εστιά-
ζοντας στη δικαστική διαμάχη για το δάσος 
Μορέλλα. Τέλος, επανέλαβε τη θέση του 
Δήμου και του δημοτικού συμβουλίου για 
τα υπερτοπικά ζητήματα της διάνοιξης της 
Κύμης και της μετεγκατάστασης του καζί-
νο της Πάρνηθας στο Μαρούσι. 

Το στίγμα της πολιτικής της νέας δημοτικής αρχής θέλησε να δώσει ο Μάριος 
Ψυχάλης στη συνέντευξη τύπου την Παρασκευή 26 Απριλίου για τις πρώτες 
100 ημέρες. Οι συμβολικές κινήσεις, τα έργα ουσίας, οι δυσκολίες και τα 
επόμενα βήματα. 

Μ. Ψυχάλης: Οι πρώτες 100 ημέρες    
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Συνεχίζουν τον αγώνα τους κατά του καζίνο 
ΒΟΡΕΙΟΣ ΤΟΜΕΑΣ

Ολοκληρώθηκε η υποβολή των υπομνη-
μάτων για τις πέντε αιτήσεις ακύρωσης 
και πλέον αναμένεται η απόφαση της 
Ολομέλειας του Συμβολίου της Επικρα-
τείας για τη μετεγκατάσταση του καζίνο. 

Ενισχύοντας τον αγώνα της η Επιτροπή 
Αγώνα κατά της Μετεγκατάστασης του 
Καζίνο της Πάρνηθας στο Μαρούσι προ-
χώρησε σε συνέντευξη τύπο, με κεντρι-
κούς ομιλητές τον Κ. Δραγάτη, δημοτικό 
σύμβουλο με το «Μαρούσι Αδέσμευτη 
Φωνή», τον Ν. Αρβανιτάκη, δικηγόρο και 
πρόεδρο του συλλόγου της Αγίας Φιλο-
θέης Αμαρουσίου, και τον Β. Μπακάλη, 
πρόεδρο του συλλόγου «Άγιος Νικόλαος» 
Αμαρουσίου. 
Σημαντική η παρουσία και του Δημάρχου 
Λυκόβρυσης – Πεύκης, Μ. Ψυχάλη, του 
Δημάρχου Νέας Ιωνίας, Π. Μανούρη, 
και τη προέδρου του ΔΣ Φιλοθέης – Ψυ-

χικού, Κ. Αλεξοπούλου, που εκπροσω-
πούσε τον Δήμαρχο Χ. Μπονάτσο. Το 
παρών έδωσαν και δημοτικοί σύμβουλοι 
άλλων Δήμων, όπως ο Η. Καραβάκος, εκ 
μέρους της «Συμμαχίας Πολιτών για τη 

Μεταμόρφωση», ο δικηγόρος Β. Παπα-
δημητρίου και η ψυχίατρος Κ. Μάτσα. 
Υποδείξεις στους αυτοδιοικητικούς
Παράλληλα το τελευταίο διάστημα εντύ-
πωση προκάλεσε η επιστολή του σω-
ματείου εργαζομένω στο καζίνο στον 
Π. Μανούρη υποδεικνύοντας τους να 
ασχοληθεί με αυτά που αυτοί θεωρούν 
σημαντικά και όχι με την εγκατάσταση 
της ρουλέτας και του black jack στις 
γειτονιές! «Θα μου επιτρέψετε να γνωρί-
ζω καλύτερα από εσάς το συμφέρον των 
κατοίκων του Δήμου μου και να εκπρο-
σωπώ τους συμπολίτες μου, των οποίων 
την ποιότητα ζωής έχω εκλεγεί να προ-
στατεύσω», απάντησε δημοσίως ο Δή-
μαρχος της Νέας Ιωνίας. Υποστήριξε πως 
«σε καμία περίπτωση όμως δεν αποτε-
λεί επένδυση αναπτυξιακού χαρακτήρα 
για το ευρύτερο πολεοδομικό κέντρο της 
Αθήνας» και υπενθύμισε την αρνητική 
απόφαση της Ολομέλειας του ΣτΕ για τη 
μετεγκατάσταση το 2021. 
«Δεν θα σας υποδείξω εγώ, πως να διεκ-

δικείτε τα αιτήματά σας από τους “επενδυ-
τές” ιδιοκτήτες του Καζίνο της Πάρνηθας. 
Δεν θα μου υποδείξετε εσείς, πως θα δι-
εκδικήσω μία καλύτερη ποιότητα ζωής 
για τους συμπολίτες μου», κατέληξε. 

Για το θέμα παρενέβη και η Επιτροπή 
Αγώνα συγχαίροντας τον Π. Μανούρη 
«για την στάση του και την απάντησή του, 
προς το συμφέρον των κατοίκων της Ν. 
Ιωνίας και των βορείων προαστίων ενά-
ντια στο σχέδιο της επιχείρησης του κα-
ζίνου Πάρνηθας να το φέρει στο Μαρού-
σι». Επισήμαναν επίσης πως το σωματείο 
εργαζομένων θα πρέπει να καταλάβει ότι 
«δρα υπό ξένη σημαία». 

«Πισωγύρισμα» στη Μεταμόρφωση; 
Οι εξελίξεις στο θέμα του καζίνο συζητή-
θηκαν και στο δημοτικό συμβούλιο του 
Δήμου Μεταμόρφωσης με τον Η. Καρα-
βάκο διευκρινίσεις από τον Δήμαρχο Στρ. 
Σαραούδα για το αν η στάση του παραμέ-
νει αρνητική απέναντι στη μετεγκατάστα-
ση, όπως έχει αποφασίσει άλλωστε και 
το συμβούλιο. Αφορμή αποτέλεσε η δή-
λωση του Π. Μανούρη πως ο Δήμαρχος 
Μεταμόρφωσης δεν στηρίζει πλέον τις 
δράσεις των έξι Δημάρχων αφού έχει 
αλλάξει η στάση του Δημάρχου Αμαρου-
σίου Θεόδωρου Αμπατζόγλου. Από τη 
μεριά του ο κ. Σαραούδας ούτε διέψευσε 
ούτε επιβεβαίωσε τα παραπάνω τονίζο-
ντας πως δεν υπάρχουν νέα σχετικά με 
την υπόθεση του καζίνο. 

Δείτε τη συνέντευξη τύπου στην ΕΚΦΡΑ-
ΣΗ σκανάροντας τον σύνδεσμο QR.
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Γρ. Λέων: Δεν χρειάζονται δελτία τύπου για το παραμικρό     
ΛΥΚΟΒΡΥΣΗ - ΠΕΥΚΗ

Τα συχνά δελτία τύπου 
του Δήμου Λυκόβρυσης 
– Πεύκης σχολίασε ο Γρη-
γόρης Λέων τονίζοντας 
πως δεν χρειάζεται ανα-
κοίνωση για την παραμι-
κρή δουλειά που γίνεται 
στον Δήμο.

Παράλληλα, ο επικεφα-
λής της παράταξης «Λυ-

κόβρυση – Πεύκη Μαζί», 
αναφέρθηκε στα θέματα 
που έθεσαν οι πολίτες 
στο δημοτικό συμβούλιο, 
υποστηρίζοντας πως για 
πολλά δεν υπήρξαν απα-
ντήσεις. Αναφερόμενος 
στην Αγίας Λαύρας έκανε 
λόγο για «σημαία προε-
κλογικά» και σημείωσε 
πως η διοίκηση θα πρέπει 

να υλοποιήσει αυτά που 
υποσχέθηκε.
Σχετικά με την έκδοση του 
ΦΕΚ για το Γενικό Πολεο-
δομικό Σχέδιο ρώτησε τον 
Δήμαρχο, Μάριο Ψυχάλη, 
ποια είναι η θέση της πα-
ράταξης για το οικόπεδο 
της ΑΓΕΤ. «Ως αντιπολί-
τευση διατυπώσατε συ-
γκεκριμένες προτάσεις 

και δώσατε υποσχέσεις. 
Θα διεκδικήσουμε περισ-
σότερα στρέμματα όπως 
λέγατε;», πρόσθεσε.
Τέλος υπενθύμισε τις 
εξαγγελίες για ένα «μικρό 
Σταύρος Νιάρχος», ενώ 
είπε πως η παράταξη ανά-
μενει «και τα 200 αρνιά 
που υποσχεθήκατε για το 
Πάσχα».

Ανεξαρτητοποίηση 
Αποστολόπουλου από  
την παράταξη Θωμαΐδου

ΝΕΑ ΙΩΝΙΑ 

Την ανεξαρτητοποίηση του 
από την παράταξη «Δύναμη 
Προοπτικής», με επικεφα-
λής την τέως Δήμαρχο Νέας 
Ιωνίας, Δέσποινα Θωμαΐδου, 
ανακοίνωσε ο Αθανάσιος 
Αποστολόπουλος. Θυμίζουμε 
πως πριν τις εκλογές είχε συ-
μπράξει μέσω της παράταξης 
του «Περήφανη Ιωνία» με 
την παράταξη Θωμαΐδου.
Σύμφωνα με τις πληροφορίες 

η αποχώρηση του σχετίζεται 
με την παρουσία της Δ. Θω-
μαΐδου σε αίθουσες όπου 
διενεργούνταν οι προκριμα-
τικές εκλογές του ΣΥΡΙΖΑ-
ΠΣ, χωρίς τη συναίνεση της 
παράταξης. Αυτή η ενέργεια 
φαίνεται πως ενόχλησε τον 
Αθ. Αποστολόπουλο, προχω-
ρώντας σε ανεξαρτητοποίη-
ση, ενώ παραμένει ανεξάρτη-
τος δημοτικός σύμβολος. 

ΛΑΣ: Αθωράκιστη η πόλη και το 
Άλσος ενόψει αντιπυρικής περιόδου

ΦΙΛΑΔΕΛΦΕΙΑ - ΧΑΛΚΗΔΟΝΑ 

Την προετοιμασία του Δήμου 
Νέας Φιλαδέλφειας – Νέας Χαλ-
κηδόνας για την αντιπυρική πε-
ρίοδο, που ξεκινά τον Μάιο, σχο-
λίασε η Λαϊκή Συσπείρωση στο 
πρόσφατο δημοτικό συμβούλιο 
υποστηρίζοντας πως η πόλη και 
το Άλσος δεν έχουν θωρακιστεί. 

Για αυτόν τον λόγο απηύθυνε 
προς τη δημοτική αρχή τα παρα-
κάτω ερωτήματα: 
«- Τι κάνετε για την πρόσληψη 
μόνιμου προσωπικού;
- Πόσα από τα 80 περίπου κα-
νονάκια στο Άλσος είναι σήμερα 
λειτουργικά;
- Τι πρόσθετο σχέδιο υπάρχει για 
την αντιμετώπιση των κινδύνων 

που έχουμε δει από τη λειτουρ-
γία του γηπέδου;
- Που βρισκόμαστε με την απί-
στευτη απαίτηση της ΕΠΟ να 
χρησιμοποιήσει το Άλσος με-
σούσης της αντιπυρικής περι-
όδου ως δίοδο διέλευσης οπα-
δών και χώρο εγκατάστασης 
ηλεκτρογεννητριών και δεξα-
μενών υγρών καυσίμων για τον 
τελικό του Conference League;
- Πόσες ασκήσεις σχεδιάζονται 
με το προσωπικό του Δήμου και 
τους εμπλεκόμενους φορείς;
- Τι προβλέπετε για προμήθεια 
ειδικευμένων ΜΑΠ;
- Ποια είναι η επιτροπή πολιτι-
κής προστασίας και πότε θα συ-
νεδριάσει;»
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Καλή Ανάσταση! 
Καλό Πάσχα!

ΠΑΝΤΕΛΗΣ 
ΒΛΑΣΣΟΠΟΥΛΟΣ
πρ. Δήμαρχος 
Ηρακλείου Αττικής 
“Ηράκλειο Πολιτών” 

Τις καλύτερες ευχές μου 
για Καλή Ανάσταση και 
Καλό Πάσχα!

ΓΙΩΡΓΟΣ 
ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ 
Επικεφαλής 
“Ηράκλειο Πολιτών”

Χρόνια πολλά, 
Καλό Πάσχα, 
με πολλά χαμόγελα, 
υγεία και ευτυχία!

ΜΑΡΙΟΣ 
ΨΥΧΑΛΗΣ
Δήμαρχος
Λυκόβρυσης
Πεύκης
 

Καλή Ανάσταση 
σε όλους με υγεία, αγάπη 
και αισιοδοξία!

ΔΑΚΟΥΤΡΟΣ ΝΙΚΟΣ 
Μαθηματικός 
Αντιδήμαρχος Παιδείας 
Δήμου Νέας Ιωνίας 

Η ''ΕΚΦΡΑΣΗ''σας εύχεται
 Καλό Πάσχα!

Καλή Ανάσταση σε 
όλους και όλες. 
Κάθε χαρά στις 
οικογένειές σας

ΕΥΘΥΜΙΟΣ 
ΠΑΠΑΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ
Δημοτικός σύμβουλος 
Νέας Ιωνίας 

Εύχομαι η Ανάσταση του 
Θεανθρώπου, να φέρει το 
μήνυμα της αγάπης και της 
αλληλεγγύης σε όλο τον κόσμο!
Το Άγιο Φως ας σβήσει κάθε 
πόνο και φόβο και ας γεμίσει 
τις καρδιές μας με ελπίδα και 
αισιοδοξία!
Καλό Πάσχα, καλή Ανάσταση 
με υγεία!

ΝΙΚΟΛΑΣ 
ΑΡΓΥΡΟΠΟΥΛΟΣ
εντεταλμένος σύμβουλος 
Φιλοζωικής Πολιτικής 
Δήμου Νέας Ιωνίας

Πολλές ευχές για Καλή 
Ανάσταση και Καλό Πάσχα!
Χρόνια πολλά,  
με υγεία και αισοδοξία.

ΣΩΤΗΡΗΣ  
ΚΟΣΚΟΛΕΤΟΣ 
πρ. Αντιδήμαρχος 
Ν. Φιλαδέλφειας - 
Ν. Χαλκηδόνας 

Κάθε τέλος είναι και μια 
αρχή, κάθε σταύρωση 
και μια ανάσταση!
Καλό Πάσχα!

ΚΩΣΤΑΣ 
ΜΠΕΛΕΧΡΗΣ 
Αντιδήμαρχος τεχνικών 
υπηρεσιών Δήμου 
Λυκόβρυσης – Πεύκης 

Καλή Ανάσταση
Καλό Πάσχα!

Τις θερμότερες ευχές 
μου για Καλή Ανάσταση 
και Καλό Πάσχα. 
Χρόνια πολλά, με υγεία, 
αισιοδοξία, αλληλεγγύη 
και δημιουργία"

ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 
ΜΑΝΟΥΡΗΣ
Δήμαρχος 
Νέας Ιωνίας 
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 �“Οι�μαθητές�έχουν�δικαίωμα�να�μι-
λάνε� για� τα� Τέμπη”, λέει η Ένωση 
Συλλόγων Γονέων Κηδεμόνων Ηρα-
κλείου. Καταγγέλλει την απόφαση 
της συνέλευσης διδασκόντων του 
15ου Λυκείου Αθηνών να� επιβάλ-
λει�ποινή�μονοήμερης�αποβολής�σε�
δύο�μαθητές�της�σχολικής�χορωδί-
ας�επειδή θέλησαν να τραγουδήσουν 
στη σχολική γιορτή της 25ης Μαρτί-
ου ένα τραγούδι για τα θύματα του 
εγκλήματος. 

 “ Ανταποκριθήκαμε στο κάλεσμα του 
Συλλόγου Κατοίκων Ηλιακού Χω-
ριού προς όλους τους τοπικούς φο-
ρείς και συμμετείχαμε στη σύσκε-
ψη που έγινε την Κυριακή 14/4 στα 
γραφεία του συλλόγου”, σημειώνει 
σε ανακοίνωσή της η Πρωτοβουλία�
Πολιτών� Λυκόβρυσης� –� Πεύκης.  
“Δεν είναι δυνατόν ένα καινούριο 
σχολείο, αποτέλεσμα πολυετών 
αγώνων, να μην λύνει τις ανάγκες 
των μαθητών της περιοχής αλλά 
αντίθετα αυταρχικά να επιβάλλεται 
η μετατροπή του σε Πειραματικό 
υπερτοπικού χαρακτήρα”. 

  Δεκάδες μικρά παιδιά βρέθηκανστο 
Πασχαλινό Εργαστήρι για παιδιά που 
διοργανώθηκε στον Ιωνικό� Σύνδε-
σμο το Σάββατο 20 Απριλίου 2024.  
Κατασκευάστηκαν λαμπάδες και 
άλλα πασχαλινά είδη.  

  Σεμινάριο πρώτων βοηθειών διοργα-
νώθηκε στα 70&80 νηπιαγωγεία Με-
ταμόρφωσης με τίτλο “η γνώση σώζει 
ζωές”. Οι συμμετέχοντες στη δράση, 
εκπαιδεύτηκαν εντελώς δωρεάν στις 
βασικές Α' Βοήθειες και στην Καρδι-
οπνευμονική Αναζωογόνηση (ΚΑΡ-
ΠΑ), ενώ έλαβαν και τη σχετική βε-
βαίωση παρακολούθησης.  

  Σχεδόν ένα χρόνο μετά τη μεγάλη συ-
ναυλία στο ΟΑΚΑ ο Dani Gambino 
επιστρέφει στην Αθήνα διοργανώ-
νοντας συναυλία� στις� 25�Μαΐου� στο�
Δημοτικό� Στάδιο� Νέας� Ιωνίας. Η 
προπώληση έχει ήδη ξεκινήσει με τα 
εισιτήρια Early Bird να κοστίζουν 12 
ευρώ. Μόλις αυτά εξαντληθούν, τα 
επόμενα εισιτήρια θα κοστίζουν 15 
ευρώ.  

  «Κρέμονται πάνω στα απορριμμα-
τοφόρα χωρίς να έχουν τα στοιχει-
ώδη», υποστήριξε η επικεφαλής 
της ΛΑΣ�Ηρακλείου�Αττικής,�Κέλ-
λυ� Παπαϊωάννου,� ρωτώντας� τι�
θα� γίνει� με� τα� χρωστούμενα� μέ-

τρα� ατομικής� προστασίας� (ΜΑΠ). 
«Έχει επιλεγεί προσωρινή ανάδο-
χος για τα ΜΑΠ μέσα από διαγωνι-
σμό» απάντησε η αντιδήμαρχος Οι-
κονομικών, Χρύσα�Αγγελοπούλου. 

  Ο ΣΟΝΦ διοργανώνει το 1ο� Μαθη-
τικό� Σκακιστικό� Τουρνουά� Μνήμης�
και� Τιμής�στον�Ποντιακό�Ελληνισμό 
που θα πραγματοποιηθεί την Κυρια-
κή 28 Απριλίου 2024 στην αίθουσα 
εκδηλώσεων του Συλλόγου Ποντίων 
Νέας Φιλαδέλφειας «Δημήτριος Υψη-
λάντης». Λάρνακος 55, στη συνοικία 
Αγία Μαρίνα της Νέας Φιλαδέλφειας 
με ώρα έναρξης τις 10:30 π.μ. 

  Καταγγελία για εμφάνιση�φασιστο-
ειδούς στο σταθμό του ΗΣΑΠ Ηρα-
κλείου Αττικής, με ελληνική σημαία 
στη μπλούζα (πιθανόν απόγονος 
συνεργατών των Γερμανών) και 
“πέσιμο” σε νέο, λόγω της μπλού-
ζας που φορούσε. “Βγάλε τη μπλού-
ζα μη σου καρφώσω το πτυσόμενο 
στο κεφάλι” αναφέρει η καταγγελία 
ότι είπε το φασιστοειδές στο νέο και 
τους φίλους του. 1.70�–�1.75,�εύσω-
μος,� μαύρο� καπέλο,� σημαία� πάνω�
στην�Κρήτη,�η�περιγραφή�του.

  
  Μνημόνιο συνεργασίας υπέγραψε ο 

Δήμος Νέας ιωνίας με το “Χαμόγελο 
του Παιδιού”. Με το μνημόνιο καθο-
ρίζεται η συνεργασία των δύο πλευ-
ρών σε θέματα παροχής αρωγής 
σε παιδιά, ενήλικες και οικογένει-
ες που στηρίζει «Το Χαμόγελο του 
Παιδιού».Η συνεργασία προέκυψε 
από την κοινή διαπίστωση ότι τα πε-
ριστατικά παιδιών και οικογενειών 
που βρίσκονται σε κρίση, τα ασθενή 
παιδιά που δεν έχουν δυνατότητα 
άμεσης πρόσβασης σε νοσοκομεία 
καθώς και περιστατικά εξαφανίσε-

ων ανηλίκων, θα πρέπει να αντιμε-
τωπίζονται συλλογικά, κατά αρμοδι-
ότητα φορέων.    

  Με τα αθλητικά�σωματεία�της�Νέας�
Ιωνίας� συναντάται� αντιπροσωπεία�
του�ΚΚΕ. Ως τώρα συναντήθηκε με 
τον Ίκαρο, την Ανατολή, τον ΟΦΝΙ 
και ΠΑΟ Αλσούπολης. Ακολουθούν 
και συναντήσεις με τα υπόλοιπα 
σωματεία.

Ειδήσεις�εν�συντομία
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Σύσκεψη των δύο Δήμων για το 
διαδημοτικό 

ΜΕΤΑΜΟΡΦΩΣΗ

Σε κοινή σύσκεψη για το δια-
δημοτικό γήπεδο Μεταμόρ-
φωσης και Λυκόβρυσης – 
Πεύκης προχώρησαν οι δύο 
Δήμοι με στόχο τη σύνταξη 
Συμφωνίας Διαχείρισης, 
Συντήρησης και Αναβάθμι-
σης του γηπέδου. 
Σύμφωνα με τη σχετική 

ανακοίνωση στη σύσκεψη 
συμμετείχαν ο Δήμαρχος 
Μεταμόρφωσης, Στράτος 
Σαραούδας, ο Δήμαρχος 
Λυκόβρυσης – Πεύκης, Μά-
ριος Ψυχάλης, η Αντιδήμαρ-
χος Αθλητισμού του Δήμου 
Μεταμόρφωσης, Δήμητρα 

Σκοπελίτη, ο Εντεταλμένος 
Σύμβουλος Δημάρχου σε 
θέματα εξωτερικών χώρων 
και Νέας Γενιάς, Βασίλης 
Κορκολής, καθώς και οι 
Αντιδήμαρχοι Τεχνικής Υπη-
ρεσίας και Αθλητισμού του 
Δήμου Λυκόβρυσης – Πεύ-
κης, Κωνσταντίνος Μπελε-
χρής και Κώστας Σωτηρίου 
αντίστοιχα.
Ο κ. Σαραούδας σημειώσε 
πως πρόκειται για «μια ανα-
γκαία Συμφωνία, την οποία 
επιθυμούμε και οι δύο πλευ-
ρές και αναμένουμε να γίνει 
σύντομα πραγματικότητα, 
ενώ θέσαμε στη διάθεση του 
νέου Δημάρχου τις υπηρεσί-

ες και την τεχνογνωσία μας, 
όπου τυχόν χρειάζεται». 
Από την πλευρά του ο κ. Ψυ-
χάλης έκανε λόγο για «μια 
ακόμα πολύ εποικοδομητική 
συνάντηση με τον Δήμαρχο 
Μεταμόρφωσης αναφορικά 
με το πώς θα αξιοποιήσου-
με μια αθλητική υποδομή 
– κόσμημα, όπως αυτός του 
Διαδημοτικού Γηπέδου, για 
την κάλυψη των αναγκών 
των δημοτών μας». «Είμαστε 
πολύ θετικοί στην σύνταξη 
μιας κοινά αποδεκτής Συμ-
φωνίας και θα συνεχίσου-
με να προσπαθούμε για την 
ολοκλήρωσή της», τόνισε. 

Αντιπαράθεση για τις κάμερες  
NEA IΩNIA

Την αντίθεσή της στην το-
ποθέτηση καμερών στα 
σχολεία εξέφρασε στο δη-
μοτικό συμβούλιο η Ένω-
ση Συλλόγων Γονέων και 
Κηδεμόνων Νέας Ιωνίας. 
Με ψήφισμα που κατέθε-
σε ζήτησε τους συμβού-
λους της διοίκησης και της 
αντιπολίτευσης να τοποθε-
τηθούν επί του θέματος με 
την ψηφοφορία να λήγει 
με 13 ψήφους υπέρ και 16 
ψήφους κατά. 

Κατά την τοποθέτησή της 
η πρόεδρος της Ένωσης, 
Μαρία Ζαχουδάνη, εστία-
σε στο ζήτημα της προστα-

σίας των προσωπικών δε-
δομένων των παιδιών και 
στην ελεύθερη ανάπτυξη 
της προσωπικότητάς τους. 
Τόνισε πως «η καταγραφή 
της ατομικής και συλλο-
γικής ζωής στο σχολείο 
ανοίγει επικίνδυνους 
δρόμους», και υποστήριξε 
πως αυτό που χρειάζεται 
δεν είναι ένας «Μεγάλος 
Αδελφός» αλλά «ανοικτά 
προαύλια φυλασσόμενα 
από κατάλληλο εκπαιδευ-
μένο προσωπικό». 

Από τη μεριά του ο Δή-
μαρχος, Παναγιώτης Μα-

νούρης, υπογράμμισε πως 
η πρόταση περί τοποθέτη-
σης καμερών αφορά μόνο 
στους χώρους περιμετρι-
κά των σχολείων και για 
τις ώρες που τα σχολεία 
θα είναι κλειστά. Στάθη-
κε στα έντονα φαινόμενα 
βανδαλισμών εξηγώντας 
ότι η περιμετρική επιτήρη-
ση των σχολείων μπορεί 
να αποτελέσει λύση για το 
πρόβλημα αυτό. Αυτό, βέ-
βαια, δεν είναι το μοναδικό 
μέτρο προς αυτήν την κα-
τεύθυνση καθώς ανέφερε 
ότι θα υπάρξει μέριμνα 
για την ενίσχυση του φω-
τισμού, ενώ σχεδιάζεται 
και το άνοιγμα των προ-
αυλίων για την άθληση και 
ψυχαγωγία των παιδιών. 
«Προφανώς η πρόληψη 
είναι η ιδανική λύση», 
πρόσθεσε. 

Δημοτικά Νέα
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  Τη συχνή χρήση εθελοντών για τη 
διοργάνωση εκδηλώσεων στον Δήμο 
Νέας Φιλαδέλφειας – Νέας Χαλ-
κηδόνας καταγγέλλει το σωματείο 
εργαζομένων του Δήμου τονίζοντας 
πως αποτελεί «απλήρωτη εργασία» 
και προειδοποιεί για ενημέρωση στην 
Επιθεώρηση Εργασίας. “Καταγγέλ-
λουμε αυτή την πολιτική της Δημοτι-
κής Αρχής και την καλούμε να στα-
ματήσει ΤΩΡΑ αυτού του τύπου τον 
«εθελοντισμό», γιατί η μη αμειβόμενη 
εργασία είναι εκμετάλλευση”, αναφέ-
ρει χαρακτηριστικά

  Πραγματοποιήθηκε την Κυριακή 7 
Απριλίου 2024 και με μεγάλη αντα-
πόκριση η Εθελοντική Αιμοδοσία 
φορέων και Συλλόγων της Ν. Ιωνί-
ας. Η δράση έγινε με την στήριξη και 
την συμμετοχή του Νοσηλευτικού 
Ιδρύματος 417 ΝΙΜΙΤΣ, του Ελλη-
νικού Ερυθρού Σταυρού, της Διεύ-
θυνσης κοινωνικής προστασίας του 
Δήμου Νέας Ιωνίας, της ΕΑΕ ΝΙΦΗΜ, 
του Ιωνικού Συνδέσμου και του Συλ-
λόγου Ποντίων Νέας Ιωνίας ” Σινώ-
πη” με αφορμή την παγκόσμια ημέρα 
Υγείας. 

  Την ανάγκη δημιουργίας ενεργειακής 
κοινότητας στο Δήμο Ν. Φιλαδέλφει-
ας – Ν. Χαλκηδόνας επισημαίνει η 
“Κοινωνίας Βήμα”. Η Δημοτική Πα-
ράταξη συμβάλλει μάλιστα σε αυτό με 
την κατάθεση κειμένου συμβολής για 
την ανάγκη δημιουργίας Ενεργειακής 
Κοινότητας και το ρόλο που μπορεί να 
διαδραματίσει ο Δήμος Ν. Φιλαδέλ-
φειας Ν. Χαλκηδόνας, το οποίο έχει 
γράψει ο Ομότιμος Καθηγητή ΕΜΠ, 
πρώην Πρόεδρος και Δ/νων Σύμβου-
λος του ΔΕΔΔΗΕ και μέλος της Παρά-
ταξης, Νίκος Χατζηαργυρίου.  

  Για το κόστος της Πολεοδομίας έγι-
νε η συνάντηση των εκπροσώπων 6 
Δήμων (Νέα Ιωνία, Ηράκλειο, Γαλά-
τσι, Μεταμόρφωση, Ν. Φιλαδέλφεια – 
Ν. Χαλκηδόνα, Λυκόβρυση – Πεύκη). 
Όπως είναι γνωστό ο Δήμος Νέας 

Ιωνίας καταβάλλει το ετήσιο κόστος 
της Πολεοδομίας (άνω του 1 εκ. ετη-
σίως), οπότε λογικό είναι να αναζητεί 
τρόπους να επιμεριστεί.Σύμφωνα με 
την ενημέρωση οι υπόλοιποι κατανό-
ησαν το πρόβλημα και συμφώνησαν 
όλοι μαζί να παρέμβουν στην κεντρι-
κή διοίκηση. Η Νέα Ιωνία θα συνεχί-
σει να πληρώνει προς το παρόν.

  Την Τετάρτη 17 Απρίλη 2024  από-
γευμα, πραγματοποιήθηκε η πολι-
τική εκδήλωση του ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΑΛ 
Ηρακλείου Αττικής , με θέμα «Πορεία 
προς τις Ευρωεκλογές». Κύριος ομι-
λητής της εκδήλωσης ήταν ο εκπρό-
σωπος Τύπου του κόμματος Θανάσης 
Γλαβίνας. Στην εκδήλωση βρέθηκε 
ο Δήμαρχος της πόλης Νίκος Μπά-
μπαλος.

  Στις 25/4, 12:30 ώρα, στην αίθουσα 
εκδηλώσεων του Δικηγορικού Συλ-
λόγου Αθηνών (Ακαδημίας 60, 1ος 
όροφος), δόθηκε συνέντευξη τύπου 
στους αρμόδιους συντάκτες θεμάτων 
πολεοδομίας, περιβάλλοντος, οικονο-
μίας, κοινωνίας. Ειδικευμένοι/ες πα-
ράγοντες της δίκης και του συνόλου 
της υπόθεσης, με αφορμή το κλείσιμο 
των φακέλων στο ΣτΕ (24/4), έδωσαν 
την ολοκληρωμένη εικόνα της υπό-
θεσης και του πανελλαδικού διακυ-
βεύματος που περιέχει, στους τομείς 
που αγγίζει. Μεταξύ άλλων, έγινε η 
νομική αποτίμηση με στοιχεία που 
δεν έχουν καταγραφεί στη δημοσιό-

τητα έως σήμερα. Η κορύφωση του 
ενδιαφέροντος της τελευταίας περιό-
δου, όπως για τα ζητήματα του Νέου 
Οικοδομικού Κώδικα (ΝΟΚ) κλπ, 
συνδέονται άμεσα με την υπόθεση 
και παρουσιάστηκαν από ειδικούς 
που πρωταγωνιστούν -όχι τυχαία- 
τόσο στις αιτήσεις ακύρωσης μετα-
φοράς του Καζίνο, όσο και στις απο-
φάσεις ενάντια στον ΝΟΚ. 

  Μια σημαντική διάκριση πέτυχε το 
1o Δημοτικό Σχολείο Λυκόβρυσης, 
καθώς κατέκτησε το 1ο Βραβείο στο 
10ο  Διεθνή Μαθητικό Διαγωνισμό 
«Κύπρος, Ελλάδα, Ομογένεια: Εκπαι-
δευτικές  Γέφυρες». Το 1ο Δημοτικό 
Σχολείο Λυκόβρυσης συμμετείχε με 
τα τμήματα της Β’ τάξης, του Γ1, του 
Δ2 και του  Στ3, υπό την καθοδήγηση 
των υπευθύνων εκπαιδευτικών των 
τμημάτων, της εκπαιδευτικού των 
Αγγλικών και της  εκπαιδευτικού των 
Εικαστικών. Η συμμετοχή του σχο-
λείου διακρίθηκε με το 1ο Βραβείο 
για τη δημιουργία της ιστοσελίδας 
“connecting the Hellenic  dots“.

  Την αναστολή της έκδοσης οικοδο-
μικών αδειών με το Ν.Ο.Κ. όπου 
προβλέπεται αύξηση του ύψους 
των κτιρίων ζητά με απόφασή του 
το δημοτικό συμβούλιο Ηρακλείου 
Αττικής . Πρόκειται για μια λογική 
και αναγκαία απόφαση, σε εναρμό-
νιση με τις αποφάσεις της ΚΕΔΕ και 
δεκάδων Δήμων, στην προσπάθεια 
να προστατευτούν οι πόλεις από την 
άκρατη τσιμεντοποίηση. Η ανέγερση 
ήδη τέτοιων κτιρίων (6όροφα πλέον) 
και στο Ηράκλειο δείχνει το περιβαλ-
λοντικό έγκλημα που συντελείται για 
την αποκόμιση κερδών κάποιων κα-
τασκευαστών.

  Ως 31.05 οι αιτήσεις για τις υπο-
τροφίες που δίνει το ίδρυμα Βυ-
ζίου σε αριστούχους μαθητές και 
φοιτητές στη Νέα Ιωνία.  Επι-
κοινωνία στα 213-2000483 και 
kantoniouannasbyziou@gmail.com

   Στην αίθουσα του δημοτικού συμ-
βουλίου συνεδρίασε το νεό ΔΣ της 
Κινηματογραφικής Λέσχης Πεύκης. 
Η παρουσία στη συνεδρίαση του Δη-
μάρχου Μάριου Ψυχάλη σηματο-
δοτεί τη στήριξη της Λέσχης από το 
Δήμο.   

  Πραγματοποιήθηκε η αθλητική δράση 
του Ειδικού Σχολείου Ηρακλείου με τα 
παιδιά να παίζουν ποδόσφαιρο και να 
επιδίδονται και σε άλλα αθλήματα. Η 
συγκεκριμένη δράση που διοργάνωσε 
η ΚΕΑΕΔΗΑ έγινε στο Δημοτικό Γήπεδο 
της πόλης. «Στις απονομές οι άνθρωποι 
του Δήμου και της δημοτικής επιχεί-
ρησης αλλά και ένας καλεσμένος που 
ξέρει καλά τα γήπεδα, ο παλαίμαχος, 
διεθνής ποδοσφαιριστής Ντανιέλ Μπα-
τίστα που αντάλλαξε ευχές. 

Ειδήσεις εν συντομία
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Eυρωεκλογές 2024
Μ. Σπυράκη:  
Τι μπορούμε να κάνουμε στην επόμενη 
πενταετία
Την προεκλογική της δράση ενόψει των Ευρωεκλογών ξεκίνησε η υποψήφια 
με τη Νέα Δημοκρατία Μαρία Σπυράκη. Σε πρόσφα-
τη συνέντευξή της επισήμανε πως «οι διεθνείς οίκοι 
αξιολόγησης που σκοπό έχουν να δουν ποια είναι 
τα πρόσωπα που πρωταγωνιστούν στην Ευρωπαϊκή 
Nομοθεσία με κατέταξαν ως 1η από τους 21 Έλληνες 
Ευρωβουλευτές σε κοινοβουλευτικό έργο - δείκτης 
BCW – και 2η πιο επιδραστική Ελληνίδα Ευρωβου-
λευτή στην ΕΕ – δείκτης EUMatrix – κατατάσσοντάς με 
και στους 20 πιο επιδραστικούς πολιτικούς της Ευρω-
παϊκής Ένωσης στο Περιβάλλον». 
Παράλληλα υπογράμμισε τους παρακάτω βασικούς 
στόχους για την επόμενη πενταετία: 
«- Αλλαγές στην Κοινή Αγροτική Πολιτική, ειδικά 
μέσω της Επιτροπής Περιβάλλοντος και Ασφάλειας 
Τροφίμων στην οποία είμαι μέλος.
-  Να συνεχίσουμε να δουλεύουμε για την αλλαγή του 
ενεργειακού μείγματος και τη σταθεροποίηση αλλά 
και στην περαιτέρω μείωση των τιμών στον τομέα της 
ενέργειας.
- Να συνεχίσουμε να δουλεύουμε για την καινοτομία στη Βιομηχανία και τα χημι-
κά, όπου είχα αποκλειστική αρμοδιότητα αυτή την πενταετία.
- Να βάλουμε έναν πολύ υψηλό στόχο, την Ευρωπαϊκή Άμυνα». 

ΗΡΑΚΛΕΙΟ 

Τ.Ο. ΠΑΣΟΚ – ΚΙΝΑΛ: 
Ισχυρή και σοβαρή αξιωματική 
αντιπολίτευση  
Πολιτική εκδήλωση με θέμα «Πορεία προς τις Ευρωεκλογές» δι-
οργάνωσε η Τ.Ο. ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΑΛ Ηρακλείου Αττικής με κεντρικό 
ομιλητή τον εκπρόσωπο Τύπου του κόμματος, Θανάση Γλαβίνα. Το 
παρών, μάλιστα, έδωσε και ο Δήμαρχος της πόλης Νίκος Μπάμπα-
λος, όπως αναφέρει η σχετική ανακοίνωση. 

Την εκδήλωση άνοιξε ο Γραμματέας της Τοπικής Οργάνωσης Πέ-
τρος Αϊβάζης. Στη συνέχεια ο κ. Γλαβίνας «προχώρησε σε αναλυ-
τική εισήγηση για τις θέσεις του ΠΑΣΟΚ , για τα μεγάλα ζητήματα 
που απασχολούν την κοινωνία καθώς και για την σημαίνουσας 
σημασίας μάχη των Ευρωεκλογών , όπου ο μεγάλος στόχος του 
ΠΑΣΟΚ στις 9 του Ιούνη , είναι να αναδειχθεί σε ισχυρή και σοβαρή 
αξιωματική αντιπολίτευση». 
Η Τ.Ο. ΠΑΣΟΚ – ΚΙΝΑΛ τονίζει ότι «θα συνεχιστεί η σοβαρή δουλειά 
και δράση της Συντονιστικής και ιδιαίτερα στην παρουσίαση των 
θέσεων στους νέους». «Θα συνεχίσουμε να αγωνιζόμαστε για την 
Δημοκρατική Ανατροπή απέναντι στην αλαζονεία, στην ασυδοσία 
και την αδικία», προσθέτει και καταλήγει υποστηρίζοντας πως «θα 
είμαστε η ευχάριστη έκπληξη των Ευρωεκλογών». 

Επίσκεψη του Παναγιώτη Κουρουμπλή  
στη Νέα Ιωνία   
Περιοδεία στη Νέα Ιωνία πραγματοποίησε ο υποψήφιος Ευρωβουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ – Προ-
οδευτική Συμμαχία Παναγιώτης Κουρουμπλής ενόψει των ευρωεκλογών της 9ης Ιουνίου. 
Στο πλαίσιο της επίσκεψής του βρέθηκε στα ΚΑΠΗ της πόλης, όπου συζήτησε με τους 
πολίτες για το πολιτικό πρόγραμμα του ΣΥΡΙΖΑ, ενώ άκουσε και τα δικά τους προβλήματα τις 
δικές τους προτάσεις για τα ζητήματα της περιόδου. 
Στη συνέχεια επισκέφθηκε το δημαρχείο της Νέας Ιωνίας καθώς και τον Μητροπολίτη Νέας 
Ιωνίας, Ηρακλείου, Νέας Φιλαδέλφειας και Νέας Χαλκηδόνας Γαβριήλ. Η περιοδεία στην 
πόλη έκλεισε με συνάντηση με φίλους από τον χώρο της αναπηρίας, συζητώντας για τα 
προβλήματα των ΑμεΑ αλλά και τα ζητήματα προσβασιμότητας. 
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ΛΥΚΟΒΡΥΣΗ - ΠΕΥΚΗ

Μ.Ψυχάλης:  
Μπήκαν κάδοι διαλογής στην πηγή αλλά  
ο φορέας δεν κάνει ακόμα αποκομιδή
Στο πρόβλημα με τους κάδους διαλογής στην πηγή στον Δήμο Λυκόβρυσης - Πεύ-
κης αναφέρθηκε ο Δήμαρχος, Μάριος Ψυχάλης, εξηγώντας πως ο δημόσιος φο-
ρέας που είναι υπεύθυνος δεν κάνει ακόμα αποκομιδή. Ενημέρωσε το δημοτικό 
συμβούλιο και τους πολίτες, πως σε περίπτωση που ο φορέας δεν ξεκινήσει την 
αποκομιδή μέχρι τον Ιούνιο, θα αναλάβει ο Δήμος να το κάνει με δικά του έξοδα, 
ώστε να λειτουργήσει η διαλογή στην πηγή. 

ΛΥΚΟΒΡΥΣΗ - ΠΕΥΚΗ 

Κ. Διαμαντόπουλος για τη χρήση του "μπα-
λονιού"
Τα θέματα της λειτουργίας του «μπαλονιού» στην Πεύκη και τη σχέση του Δήμου 
με τους συλλόγους έθεσε ο δημοτικός σύμβουλος της Πρωτοβουλίας Πολιτών 
Κώστας Διαμαντόπουλος. Ζήτησε από τη δημοτική αρχή να μάθει «ποιος επιβα-
ρύνεται τα έξοδα και τη συντήρηση του ακινήτου», ενώ ρώτησε αν η σύμβαση 
επιτρέπει άλλους είδους δραστηριότητες (πχ παιδικά πάρτι), αναφερόμενος σε 
σχετικές καταγγελίες πολιτών. 

ΝΕΑ ΙΩΝΙΑ 

Θ. Χαμαλίδης:  
Θα κάνουμε και ένα καζίνο στη Νέα Ιωνία;
Ο δημοτικός σύμβουλος της Λαϊκής Συσπείρωσης Νέας Ιωνίας Θεόδωρος Χαμα-
λίδης με έμφαση επισήμανε, σχετικά με το θέμα του καζίνο και του φαρμακείο του 
ΕΟΠΥΥ, ότι η αντιμετώπιση των προβλημάτων απαιτεί αποφασιστική στάση ένα-
ντι της κυβέρνησης. Τόνισε επίσης ότι η - απαράδεκτη - επιστολή του σωματείου 
εργαζομένων στο καζίνο ουσιαστικά απευθύνεται σε όλους τους αυτοδιοικητικούς 
και όχι μόνο στον Π. Μανούρη. Τέλος, αναρωτήθηκε αν θα πρέπει να μεταφερθεί 
και το καζίνο του Λουτρακίου στη Νέα Ιωνία εφόσον υπάρχουν κάτοικοι της πόλης 
που εργάζονται σε αυτό, σχολιάζοντας καυστικά το επιχείρημα της παράταξης Χρι-
στοδούλου υπέρ της μετεγκατάστασης του καζίνο της Πάρνηθας. 

ΝΕΑ ΙΩΝΙΑ  

Μανούρης σε Θωμαϊδου:  
Σε έχει κατηγορούμενη ο κ. Καναβός!
«Πήγε για μαλλί και βγήκε κουρεμένη» η Δέσποινα Θωμαϊδου (ως συνήθως άλ-
λωστε). Ξεκίνησε να κάνει σπέκουλα με την παραίτηση Καναβού και κατέληξε να 
ακούει από τον Παναγιώτη Μανούρη ότι βρίσκεται κατηγορούμενη, σε δίκη που 
είναι σε εξέλιξη, με κατήγορο τον Μιλτιάδη Καναβό, για παράβαση καθήκοντος! 
"Λαγός τη φτέρη" έσειε... 
Επιπλέον προέτρεψε το νέο αντιδήμαρχο Σ. Κοντοστέργιο να προσέχει που βάζει 
την υπογραφή του. Ως πλέον αρμόδια μάλλον... 

η ΕΚΦΡΑΣΗ στο YouTube


